



Ref.No.81/2021

February 21, 2021.

مرجع رقم: 2021/81

21 فبراير 2021.

Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi

السادة/ سوق أبوظبي للأوراق المالية
المحترمين

أبو ظبي - ا.ع.م

Mr. Hamad Abdulla Al Ali
Head of listed Companies Affairs

سعادة/ حمد عبد الله العلي
رئيس إدارة إدراج الشركات

Disclosure

Approval of the Capital Markets Authority to
the Company's Voluntary Withdrawal from
Boursa Kuwait

إفصاح

موافقة هيئة أسواق المال على الانسحاب
الاختياري لشركة الشارقة للأسمنت والتنمية
الصناعية من بورصة الكويت

Sharjah Cement and Industrial Development Company (PJSC) announces that its request submitted to the Capital Markets Authority - Kuwait for voluntary withdrawal from the Kuwait Stock Exchange has been approved as per the letter issued by the Board of Commissioners of the Capital Markets Authority under reference number: CMA - 030200-00405-2021 of February 15, 2021.

تعلن "شركة الشارقة للأسمنت والتنمية الصناعية" (ش.م.ع.) ، بأنه قد تمت الموافقة على طلبها المقدم لهيئة أسواق المال- الكويت بالانسحاب الاختياري من بورصة الكويت بموجب الكتاب الصادر عن مجلس مفوضي هيئة أسواق المال بالمرجع رقم: CMA-030200-00405-2021 بتاريخ 15 فبراير 2021.

Accordingly, Sharjah Cement & Industrial Development Co. (PJSC) is hereby announcing that 26/08/2021 will be the last date before withdrawal from Boursa Kuwait in accordance with current Rules & Regulations.

وبموجبه تقرر أن يكون تاريخ 2021/08/26 آخر موعد قبل الانسحاب من بورصة الكويت وفقاً للقواعد والنظم المرعية في ذلك.

Sharjah Cement & Industrial Development Co. has also called the Existing Shareholders, if they so desire, to open an Investor Account with Abu Dhabi Securities Exchange UAE, and transfer their shareholding to continue remaining shareholder in the Company.

ودعت شركة "الشارقة للأسمنت والتنمية الصناعية" (ش.م.ع.) - كافة مساهمي الشركة الحاليين بالكويت لفتح حساب مستثمر لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية - الإمارات العربية المتحدة - (إذا ما رغبوا) وتحويل أسهمهم فيه للمواصلة كمساهمين في الشركة.

With best regards,

وتقبلوا فائق الاحترام

Authorized Signatory: Pravinchandra Batavia

المفوض بالتوقيع: برافينشاندرا باتافيا

Designation: General Manager

الصفة: المدير العام

Signature:



التوقيع :

ص.ب: ٢٠٨٣، برج الحصن الطابق ١٤، شارع البنوك الرولة - الشارقة، الإمارات العربية المتحدة

P.O. Box 2083, Al Hisn Tower - 14th Floor, Bank Street, Rolla - Sharjah, United Arab Emirates

هاتف: ٠٣-٠٢-٥٦٨٦١١/٥٦٨٤٦٨١/٥٦٩٥٦٦٦-٠٦، فاكس: ٥٦٨٣١٧١ ٥٦٨٣١٧١، Tel.: 06-5695666/5684681/5686102-03, Fax: 5683171

E-mail: scidcho@eim.ae, Website: www.sharjahcement.com